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Nezadovoljna odgovorom Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 39. sjednici 

Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, održanoj 18. 12. 2012., tražila je od 

Ministarstva civilnih poslova BiH sljedeće: “Molim ministarstvo civilnih poslova BiH da mi 

dostavi cjelovito mišljenje i pisane odgovore obaju ministarstava zdravstva, znači oba entiteta, 

i Brčko Distrikta BiH. 

Nadalje, također bih tražila i mišljenje Konferencije ministara za područje zdravstva, jer se 

ovdje spominje 2010. godina, najnovije mišljenje o ovome pitanju, kao i mišljenje radne 

skupine za izradu Plana pristupanja BiH Eurotransplantu, koju je Konferencija ministara za 

područje zdravstva faktički zadužila za to. I, među ostalim, što je učinjeno, pošto imam 

mišljenje radne skupine da je potrebno uspostaviti jedinstvenu strukturu na razini države za 

razvoj transplantacijske medicine u BiH, koja će biti nadležna za provođenje aktivnosti u vezi 

s pristupanjem Eurotransplantu i izradu situacijske analize u BiH, pripremu strateških i 

pravnih dokumenata usuglašenih s direktivama EU iz ovoga područja i unutarnju 

koordinaciju. Molim i Konferenciju ministara iz područja zdravstva i radnu skupinu da mi 

kažu što je konkretno učinjeno po ovom pitanju.” 
 


